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Abstract (en)
In a container with an oblong prismatic or tubular closable container body (12) for accommodating a plurality of table tennis balls (18) arranged
one after the other in the longitudinal direction of the container, the container body (12) has a ball outlet opening (22), near to at least one of its
longitudinal ends in a wall portion (20) parallel to its longitudinal axis, and an ejection opening (34), which is smaller in relation to the diameter of the
ball, at a point situated diametrically opposite said ball outlet opening. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Behälter für Tischtennisbälle (18) mit einem länglichen prismatischen oder rohrförmigen verschließbaren Behälterkörper (12) zur
Aufnahme einer Mehrzahl von in Behälterlängsrichtung hintereinander angeordneten Tischtennisbällen (18) weist der Behälterkörper (12) nahe
mindestens einem seiner Längsenden in einem zu seiner Längsachse parallelen Wandabschnitt (20) eine Ballaustrittsöffnung (22) und an einer zu
dieser diametral gegenüberliegenden Stelle eine gegenüber dem Balldurchmesser kleinere Ausstoßöffnung (34) auf.
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